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Rada Miejska w Prudniku 
Komisja Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego , Komisja d/s Wsi i Gospodarki 

Rolnej, Komisja Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa , Komisja Oświaty, 

Kultury, Sportu i Zdrowia, Komisja Rewizyjna, Komisja Spraw Obywatelskich i Porzadku 

Publicznego 

Protokół nr XXXVI/2021 
 

ze wspólnego posiedzenia Komisji  Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego, 

Komisji d/s Wsi i Gospodarki Rolnej, Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej 

i Budownictwa , Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia, Komisji Rewizyjnej, 

Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego 

 

Posiedzenie w dniu 25 listopada 2021 r. 

Obrady rozpoczęto 25 listopada 2021 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 10:30 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Ryszard Czeczel 

4. Josel Czerniak 

5. Marcin Domino 

6. Andrzej Gajewski 

7. Alicja Isalska 

8. Zbigniew Kosiński 

9. Marcin Krasoń 

10. Paweł Licznar 

11. Ludmiła Lisowska 

12. Edward Mazur 

13. Stanisław Mięczakowski 

14. Edward Mróz 

15. Katarzyna Rożek 

16. Urszula Rzepiela 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Jacek Urbański 

19. Tomasz Wisła 

20. Arkadiusz Zaczyński 

21. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1/ 

 

1. Otwarcie posiedzenie i stwierdzenie quorum. 
Wspólne posiedzenie wszystkich Komisji Rady Miejskiej w Prudniku otworzyła 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska.  Przywitała zgromadzonych radnych, stwierdziła, że 

Komisje posiadają  quorum. 

 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Prudnika nr (druk 

nr 956) 

Zastępca Burmistrza Jarosław Szóstka uzasadnił projekt uchwały. Oznajmił, że 1 listopada 

weszły w życie przepisy, które w znacznym stopniu podwyższają wynagrodzenie. W tym 
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przypadku mowa o wynagrodzeniu burmistrza, jednak przepisy dotyczą również 

wynagrodzenia ministrów, premiera czy prezydenta.  

Zastępca Burmistrza przedstawił jak kształtują się zmiany. Zgodnie  

z Rozporządzeniem Rady Ministrów z  25 października 2021 r. w sprawie wynagradzania 

pracowników samorządowych w załączniku  Nr 1 ustalony został wykaz stanowisk oraz 

maksymalny poziom wynagrodzenia burmistrza Prudnika: ZWYKAZ STANOWISK, 

KWOTY MAKSYMALNEGO POZIOMU WYNAGRODZENIA ZASADNICZEGO ORAZ 

KWOTY MAKSYMALNEGO POZIOMU DODATKU FUNKCYJNEGO 
lp stanowisko Maksymalny poziom 

wynagrodzenia 

zasadniczego (kwota w 

złotych) 

Maksymalny poziom dodatku 

funkcyjnego (kwota w złotych) 

3. Wójt, burmistrz w gminie  

- powyżej 15 tys. do 100 tys. 

mieszkańców: 

 

10 430 3450 

 

 Zgodnie z Rozporządzeniem Rady Ministrów z  25 października 2021 r. w sprawie 

wynagradzania pracowników samorządowych w załączniku  Nr 1 ustalony został 

maksymalny poziom dodatku funkcyjnego  w kwocie 3450 zł. 

 Zgodnie z art. 36 ust. 3 ustawy o pracownikach samorządowych burmistrzowi przysługuje 

dodatek specjalny. 

„art. 36 . 3. Wójtowi (burmistrzowi, prezydentowi miasta), staroście oraz marszałkowi 

województwa przysługuje dodatek specjalny.”  

          Z kolei rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 25 października 2021 r. w sprawie 

wynagradzania pracowników samorządowych, ustala, że dodatek ten wynosi 30% łącznie 

wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego (wysokość współczynnika jest 

obligatoryjna).  

§  6.  [Dodatek specjalny] 

„Dodatek specjalny dla osób, o których mowa w art. 36 ust. 3 ustawy, przysługuje w kwocie 

wynoszącej 30% łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego.” 

           Zgodnie z art. 37 ust 3 ustawy o pracownikach samorządowych  

„3. Maksymalne wynagrodzenie osób, o których mowa w art. 4 ust. 1 pkt 1, nie może 

przekroczyć w okresie miesiąca 11,2-krotności kwoty bazowej określonej w ustawie 

budżetowej dla osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe na podstawie 

przepisów ustawy z dnia 23 grudnia 1999 r. o kształtowaniu wynagrodzeń w państwowej 

sferze budżetowej oraz o zmianie niektórych ustaw (Dz. U. z 2020 r. poz. 1658)”, czyli 20 

041,50 zł brutto na miesiąc. 

             Zgodnie z ustawą  o pracownikach samorządowych w art. 37 ust 4 zdefiniowane 

zostało minimalne i maksymalne wynagrodzenie burmistrza w następujący sposób:   

„Art.  37. 4. Minimalne wynagrodzenie osób, o których mowa w art. 4 ust. 1 pkt 1, nie może 

być niższe niż 80% maksymalnego wynagrodzenia określonego dla poszczególnych 

stanowisk w przepisach wydanych na podstawie ust. 1. Maksymalne wynagrodzenie na 

danym stanowisku stanowi suma maksymalnego poziomu wynagrodzenia zasadniczego oraz 

maksymalnego poziomu dodatku funkcyjnego, a w przypadku osoby, o której mowa w art. 36 

ust. 3, także kwoty dodatku specjalnego.” 

Maksymalne wynagrodzenie Burmistrza może wynieść – (10 430 zł + 3450 zł) + 30% 

=18 044 zł. 

Minimalne wynagrodzenie Burmistrza może wynieść –18 044 zł. x 80% = 14 435,20 zł. 

Radny Tomasz Wisła wyraził zdanie, że podwyżka dla burmistrz jest jak najbardziej 

zasadna.  Dodał, że przez ostatnie trzy lata zaprezentował bardzo dużą aktywność. 
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Radny Paweł Licznar stwierdził, że podwyżka nie jest podwyżką personalną dla Grzegorza 

Zawiślaka, a dla burmistrza Prudnika. I biorąc pod uwagę odpowiedzialność jaka ciąży na 

osobie burmistrza Rada powinna podjąć równie odpowiedzialną decyzję o podwyżce. 

Radny Zbigniew Kosiński odniósł się do trybu wprowadzania uchwały. Wyraził zdanie, 

że nie było nawet możliwości zapoznania się z ustawą. Dodał, że  projekt uchwały mógł 

został przedstawiony na komisjach listopadowych wraz z innymi materiałami. Byłoby 

wówczas więcej czasu na zapoznanie się i przeanalizowanie wszystkich aspektów.  

Radna Zofia Zeprzałka Krzemień stwierdziła, że w chwili obecnej o pracy Grzegorza 

Zawiślaka można już bardzo dużo powiedzieć. Powiedziała, że osobiście imponuje jej 

zabieganie o finanse i to, że czasem sprawy, które wydają się marzeniami stają się realne. 

Radna oznajmiła, że w burmistrzu widzi człowieka odpowiedzialnego i takiego, który robi 

wszystko co jest w jego mocy, żeby Prudnik stawał się coraz ładniejszym i lepszym miejscem 

dla mieszkańców. Dodała, że wydaje jej się, że ludzi, którzy biorą na siebie odpowiedzialność 

i się z tej odpowiedzialności wywiązują należy nagradzać.  Wobec tego w tym przypadku jest 

jak najbardziej za podwyżką, aby godna praca miała godną zapłatę. 

Radna Urszula Rzepiela stwierdziła, że myśleć należy nie tylko o teraźniejszości, jednak 

trzeba myśleć również o przyszłości. W momencie, gdy lata aktywności  poświęca się na 

działalność społeczną powinny one dobrze procentować w późniejszych latach. 

Skarbnik Wioleta Zator wyraziła zdanie, że obecna pensja burmistrza, biorąc pod uwagę 

fakt, jaką ma na sobie odpowiedzialność, jakie musi mieć kompetencje zarządcze  

i managerskie, nie jest jakaś wygórowana. 

Radny Paweł Licznar  poinformował, że burmistrz zarządza aktywami w wielkości 

250 000 000 zł. Dodał, że zna managerów, którzy zarządzają budżetem 10 razy mniejszym, a 

wynagrodzenie posiadają 3 razy większe. 

Wiceprzewodniczący Edward Mazur odniósł się do dyskusji w temacie.  Stwierdził, że jeśli 

ustawa daje możliwość prawną na podniesienie wynagrodzenia włodarzom miasta, to należy 

zaproponować kwotę, która będzie godna wykonywanej pracy. 

Radny Josel Czerniak w imieniu komisji Rewizyjnej wyraził akceptację dla wniosku 

podwyżki wynagrodzenia burmistrza. 

Radny Zygmunt Trojniak stwierdził, że pomimo tego, iż wszystko uregulowane jest 

prawnie to jednak niepokój  wzbudza wysokość podwyżki. Zapytał czy dla pracowników 

urzędu też przewidziane są jakieś podwyżki, czy wynagrodzenie zostanie na tym samym 

poziomie?  

Skarbnik Wioleta Zator w kwestii wynagrodzenia pracowników oznajmiła, że w budżecie 

na chwilę obecną nie została zaplanowana podwyżka. Przewiduje się, że jeśli będą 

oszczędności to wówczas uda się wygospodarować nadwyżkę dla pracowników.  

Radny Zygmunt Trojniak  wyraził zdanie, że w jego ocenie przy takim deficycie ciężko 

będzie wygospodarować oszczędności. Dlatego też ciężko przyznawać tak dużą podwyżkę 

burmistrzowi w momencie, gdy pracownicy pozostaną na wynagrodzeniu o tej samej 

wysokości.  

Skarbnik Wioleta Zator oznajmiła, że podwyżka nie jest zaplanowana od stycznia, jednak 

wydaje jej się, że będzie można sobie pozwolić na to, aby podnieść wynagrodzenie również 

pracownikom. 

Radny Jacek Urbański zaproponował, aby zrobić kilka minut przerwy w celu 

przeanalizowania i zaproponowania konkretnej kwoty.  

Po zakończonej dyskusji Przewodnicząca ogłosiła przerwę. 

Po przerwie zaproponowane zostały kwoty wynagrodzenia, na które składają się: 

1) wynagrodzenie zasadnicze w kwocie 10 430,00 zł; 

2)  dodatek funkcyjny w kwocie 1 845,00 zł; 
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3)  dodatek specjalny w wysokości 30 % sumy wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 

funkcyjnego w kwocie 3 682,50 zł; 

4)  dodatek za wieloletnią pracę w wysokości 20 % wynagrodzenia zasadniczego w kwocie 2 

086,00 zł. 

Przewodnicząca rady poddała pod glosowanie projekt uchwały z zaproponowaną kwotę. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Prudnika. Kolejna 

przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Tomasz 

Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Komisję ds.. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward 

Mróz, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek 

 

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 
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Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie poparcia działań służb mundurowych na 

granicy polsko - białoruskiej (druk nr 957) 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska poprosiła Przewodniczącego Klubu PiS, 

wnioskodawcę, o przedstawienie projektu uchwały.  

Przewodniczący Jacek Urbański stwierdził, że każdy ma świadomość tego co dzieje się na 

granicy wschodniej naszego kraju. Dodał, że w związku z nielegalna migracją na granicy polsko - 

białoruskiej, która ma doprowadzić do destabilizacji granic Polski i Unii Europejskiej chcemy wyrazić 

słowa uznania dla działania funkcjonariuszy i wojskowych  służb mundurowych, którzy z narażeniem 

życia strzegą naszych granic.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Przewodnicząca poddała pod głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie poparcia działań służb mundurowych na granicy 

polsko - białoruskiej (druk nr 957) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego:  

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej:  

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz 

Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek 

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 
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4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad posiedzenie zakończono. 

 

          Przewodnicząca Komisji 

 

         Ludmiła Lisowska 

 

 

  

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


